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مدیر عامل شرکت آبفا شیراز خبر داد: 
بیش از 11 هزار متر اصلاح شبکه آب 
 مدیر عامل آبفا اســتان فارس گفت: بیش از 11 
هزار و 43 متر شــبکه آبرســانی کلانشهر شیراز 
اصلاح شده است. رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل 
شــرکت آب و فاضلاب شیراز گفت: به  منظور رفع 
افت فشار و پایداری شبکه آبرسانی از ابتدای سال 
تاکنون 11 هزار و 43 متر اصلاح شــبکه آب در 

کلان شهر شیراز انجام  شده است.
بهمن بهروزی گفت: اصلاح شــبکه های آبرسانی 
فرســوده به  طور مستمر در دستور کار آبفا شیراز 
قرار دارد و بر اســاس برنامه ریزی های انجام  شده 
ســالانه نســبت به بازســازی و اصلاح آنان اقدام 
می شــود.وی هدر رفت آب را از پیامدهای منفی 
شــبکه های فرســوده آب در کلان شــهر شیراز 
دانست، و اظهار داشت: شبکه های توزیع آبرسانی 
فرسوده در کلانشهر شــیراز مرتباً دچار حادثه و 
هدر رفت آب می شــود.وی تصریح کرد: تعویض 
شبکه های فرســوده آب با جنس لوله پلی اتیلن و 

در قطرهای11۰، 1۶۰ و ۲۰۰ انجام می شود.
مدیرعامل آبفا شــیراز افــزود: در مناطق فرصت 
شــیرازی، بلوار رحمت، بلوار اتحــاد، مهدی آباد، 
شــهرک صدوقی، کفترک خیابان شهید قنادی، 
خیابــان صاحب الزمان، خیابان ولی عصر، خیابان 
لطفعلی خان زند و دیگر مناطق اصلاح و تعویض 

شبکه آب انجام شده است.
این مقام مسئول ابراز داشت: یکی از مشکلات در 
شبکه آبرسانی، وجود انشعابات غیرمجاز است که 
شرکت آب و فاضلاب شیراز در شناسایی و تبدیل 
انشــعابات غیرمجاز به مجاز اقدامات قابل توجهی 

انجام داده است.

خبر

گفت وگوها برای آتش بس همچنان بلاتکلیف است
مرز باریکِ مرگ و زندگی در غزه

اســرائیل پس از آن به غزه حملــه کرد که افراد 
مســلح به رهبری حماس در روز ۷ اکتبر در یک 
حمله غافلگیرانه به اسرائیل دست کم 1۲۰۰ نفر 

را کشتند و ۲۵3 نفر را گروگان گرفتند.
بنیامین نتانیاهو، نخســت وزیر اســرائیل، به رغم 
فشار بین المللی تاکید کرد که نیروهای اسرائیلی 
به سوی شهر رفح در جنوب غزه پیشروی خواهند 

کرد.
مخالفت رهبران اروپایی با سیاست های نتانیاهو

امانوئــل مکرون، رئیس جمهور فرانســه، آخرین 
مقامی اســت که در این مورد به اسرائیل هشدار 
داد و گفت که هزینه انسانی چنین عملیاتی »غیر 

قابل تحمل« خواهد بود.
اما آقای نتانیاهو به ارتش اســرائیل دســتور داده 

است که برای حمله زمینی آماده شود.
حدود یک میلیون و 4۰۰ هزار فلسطینی در رفح 
پناه گرفته اند، شهری که در معرض بمباران شدید 

بوده است.
آنالنا بائربوک، وزیر خارجه آلمان، که از اســرائیل 
بازدید می کند پیشــتر هشــدار داد که ســاکنان 
رفح که جایی برای رفتــن ندارند، نمی توانند »به 

سادگی در هوا ناپدید شوند.«
اسپانیا و جمهوری ایرلند از اتحادیه اروپا خواستند 
تا »فورا« این مساله را بررسی کند که آیا اسرائیل 
به تعهدات حقوق بشــری خود در غزه بر اســاس 
توافق نامه ای که حقوق بشــر را به تجارت پیوند 

می زند، عمل می کند یا خیر.
اعضای  از  امداد رسانی  آژانس های  استمداد 

سازمان ملل
رئیســان آژانس هــای امدادرســانی در ژنــو از 
کشورهای عضو سازمان ملل درخواست کردند تا 
حداکثــر تلاش خود را برای جلوگیری از عملیات 

زمینی اسرائیل در رفح انجام دهند.
میرجانا اســپولیاریک، رئیس کمیتــه بین المللی 
صلیب ســرخ، گفت که او »قــادر به توصیف رنج 
انســانی نیست« و هشــدار داد که اگر رفح مورد 
حمله قرار گیرد، »این خونریزی به اعماق غیرقابل 

تصوری خواهد رسید.«
مارتین گریفیتس، هماهنگ کننده امداد اضطراری 
سازمان ملل نیز شــرایط غزه را برای ارسال مؤثر 
کمک ها »تقریبــاً غیرقابل  ممکن« توصیف کرد و 
موضع ســازمان ملل مبنی بر شــرکت نکردن در 
تخلیه اجبــاری را تکرار کرد و گفت که این اقدام 

نقض قوانین بین المللی است.
کیت فوربس، رئیس فدراســیون صلیب ســرخ و 
جمعیت هلال احمر، که به تازگی از غزه بازگشته 
است، هنگام تشریح وضعیت غزه که آن را بدترین 
وضعیتی توصیف کرد که در 43 ســال گذشــته 

دیده است، به گریه افتاد.
حمله »گسترده« اسرائیل به لبنان

از سوی دیگر، در »موج گسترده« حملات هوایی 
اســرائیل به لبنان، که در پی کشــته شدن یک 
سرباز اســرائیلی در آتش حزب الله صورت گرفت، 

چهار نفر کشته شده اند. 
به گزارش رســانه های دولتی و منابع امنیتی در 
لبنان، یــک زن و دو کودک در شــهر صوانه در 

جنوب این کشور کشته شدند.
مــردی که حــزب الله او را یکــی از اعضای خود 

معرفی کرد هم در عدشیت کشته شد.
ارتش اســرائیل گفت در واکنش به حمله مرگبار 
راکتی به یک پایگاه خود در شهر شمالی صفد، به 

زیرساخت های حزب الله حمله کرده است.
این درگیری ها باعث نگرانی نســبت به بروز یک 

جنگ وسیع تر در سطح منطقه شده است.
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آفت »افت نمره« در مدارس
»مدرسه برو تا کاره ای شوی«؛ مدارس هنوز 

این جایگاه را دارند؟ 
این کارشناس امور آموزشی و تربیتی در بررسی 
جامعه شناختی افت نمرات و معدل دانش آموزان 
به نکته دیگری اشاره و آن »جایگاه و شان تربیت 
مدرســه ای در نظام اجتماعی ایران« است و در 
این باره اظهار کرد: در بررسی کارکرد و عملکرد 
نظام آموزشــی ما فقط به عملکرد دانش آموزان 
می پردازیم یعنی انتظار داریم این نظام آموزشی 
به روی کودکان تاثیر بگذارد و ســپس این تاثیر 
را با برگــزاری آزمون هایی اندازه گیری می کنیم 
این در حالیست که صرفا سازوکارهای آموزشی، 
کلاس درس، برنامه درســی، معلم، مدرســه و 
کتب درســی و کمک آموزشــی  و ...  را ملاک 
قرار می دهیم، هرچند اینها لازم هستند اما کافی 
نیست؛ باید بررسی کنیم که یادگیرندگان)دانش 
آموزان( چه نگاهی به »جایگاه و شــان مدرسه« 

دارند. 
وی در تشــریح این موضوع افزود: شان اجتماعی 
مدرسه بعد از دارالفنون خود را اینگونه نشان داد 
که تحصیلات می تواند باعث کســب موقعیت های 
اجتماعی و زندگی بهتر  شــود به طوریکه کم کم 
بین مردم جا افتاد که »مدرســه بــرو تا کاره ای 

شوی«. 
در حــال حاضر هرچنــد عده ای بــه این جریان 
اعتقــاد دارند اما باید بپذیریم این رابطه مدرســه 
رفتن و کاره ای شــدن آرام آرام در جامعه ضعیف 
شده طوری که خیلی ها مدعی اند »عده ای مدرسه  
نرفته اند اما کاره ای شده اند« و از این دست اظهار 
نظر ها  در شــبکه های اجتماعی به وفور در حال 
دست به دست شدن است و در حال تبدیل شدن 

به باوری عمومی است.
 این خود به خود بر رفتار تحصیلی دانش آموزان 
در کلاس درس تاثیرگذار اســت اما می بینیم این 
موضوع در تحلیل ها مورد غفلت واقع شــده و در 
نتیجه انگشــت اتهام را فقط به ســمت سیستم 
آموزشــی می گیریــم.  به ســخن دیگــر عوامل 
اجتماعی تاثیر گــذار در عملکرد یادگیری دانش 

آموزان را نباید نادیده گرفت.
احتمال ورود کارتل های شبیه ساز کنکور به 

امتحانات نهایی
وی در ادامه این گفت وگو اشــاره ای هم به بحث 
کنکور و رتبه های برتر داشت و گفت: نتایج کنکور 
حاکی از تفاوت فاحش و نگران کننده آموزش در 
مدارس دولتی و ســایر مدارس است و داده های 
آماری مختلف هم  این موضوع را تایید می کنند.

 ایــن نشــان می دهــد چون تعــداد زیــادی از 
دانش آمــوزان کشــور در مــدارس دولتی درس 
می خواننــد در معــرض افــت یادگیــری و افت 

تحصیلی هستند.
 کاهش کیفیت یادگیری موجب کاهش معدل کل 
دانش آموزان کشور می شــود. نتیجه این تفاوت 
در ورود به دانشــگاه ها خودش را به خوبی نشان 
داده اســت چرا که درصد زیادی از کسانی که در 
دانشگاه های خوب درس می خوانند از خانواده های 
مرفه هســتند؛ این واقعیت ها نگرانی ها را افزایش 

می دهد.
حسنی که معتقد اســت آزمون کنکور نمی تواند 
همه عملکــرد دانش آمــوزان را اندازه گیری کند 
اظهار کرد: البته بدلیل عدم استفاده از سنجه های 
دقیق و علمی  برای رصد عملکرد دانش آموزان و 
برای جبران ضعف آزمون کنکور مجبوریم عملکرد 
دانش آموزان را در آزمون های کتبی ببینیم و سراغ 
عملکرد سه ساله دانش اموزان دبیرستان برویم اما 
با این کار هم  ممکن است »کارتل های شبیه ساز 
کنکور« این بار تبدیــل به »کارتل های آزمونهای 
کتبی نهایی« شــوند و باز هــم پای پول در دوره 
متوســطه دوم پیش آید، لــذا خانواده هایی که از 
منظر مالــی ضعیف هســتند نمی توانند کودکان 
خــود را حمایت کــرده و در چنین کلاســهایی 

ثبت نام کنند.
وی ادامه داد: در عین حال باید توجه داشت چون 
منابع و امکانات کیفی آموزشی به نحو نسبتا برابر 
در کشــور توزیع نشده اســت و گروهی از دانش 
آموزان در مناطــق محروم و کم برخوردار زندگی 
می کننــد لذا اســتفاده از مقیاس یکســان هم 

»عالانه« نخواهد بود. 
راهکار ایــن موضوع هــم ســهمیه بندی کردن 
مناطق است به طوریکه شهرستان هایی که سطح 
اقتصــادی و اجتماعی پایین تــری دارند در یک  
گروه قــرار بگیرند و بچه های ایــن مناطق با هم 
رقابت کنند و آنهایی کــه در مناطق برخوردارتر 
زندگی می کنند هم با هم رقابت کرده و سنجیده 
شــوند بنابراین سنجش عادلانه برای گزینش های 
مختلف کار بسیار سخت و پیچیده ای است اما باید 
با صورت بندی چارچوب هــای نظری و مفهومی 
مناسب برای سنجش ها در مسیر سنجش عادلانه 

طی طریق کرد.
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مهرداد شــکوهی رئیس دفتــر فنی تولید 
و تعمیــرات گندله ســازی فولاد ســنگان 
در خصــوص وضعیــت ســاختار درختی 
ســازماندهی دفتر فنی گفــت: بعد از ابلاغ 
چــارت جدید و برون ســپاری بخشــی از 
فعالیــت بهــره بــرداری در کارخانه های 
گندله ســازی و کنســانتره سازی در راس 
معاونت بهره برداری دارای سه مدیریت در 
بخش های گندله سازی،کنسانتره سازی و 
خدمات فنی و پشتیبانی تعریف شده است 
که هر یــک از مدیریت ها دارای دفتر فنی 

مجزا هستند.
به گــزارش خبرنگار روابــط عمومی فولاد 
ســنگان، وی در خصوص حوزه فعالیت هر 
یک از دفاتــر فنی گفت: دفتــر فنی های 
کارخانجــات گندله ســازی و کنســانتره 
ســازی بصورت مشابه در دفتر فنی تولید و 
تعمیرات انجام می شــود، در واحد خدمات 
فنی و پشتیبانی دفتر فنی بصورت خدمات 
فنی و پشــتیبانی وجود دارد که تمرکز در 
دو حــوزه قطعات یدکی،ســفارش گذاری 
و تمرکز بر برنامه ریــزی تولید )PPC( با 
محوریــت تمرکز گرایــی در انجام فعالیت 
ها در حوزه قطعــات یدکی در کارخانجات 
گندله سازی و کنسانتره سازی و همچنین 
هماهنگــی در خصوص برنامــه های تولید 
که با یکدیگر مرتبط هســتند در دفتر فنی 

خدمات فنی و پشتیبانی صورت گیرد.
وی در خصوص دفتر فنی تولید در کارخانه 
گندله ســازی گفــت: تمرکــز دفتر فنی 
گندله ســازی بر فرآیند تولید با همکاری 
و مشــاوران متخصص  فرآیند  کارشناسان 
صورت مــی گیرد و در خصــوص اقدامات 
حــوزه تعمیرات افــزود: در حوزه تعمیرات 
اقداماتی همچــون برنامه ریزی تعمیرات و 

ساختار انجام تعمیرات صورت می گیرد.
شکوهی در ادامه در خصوص نحوه مدیریت 
شــاخصه های زمــان و هزینــه در بحث 
مدیریت دارایی گفــت: در مجموعه فولاد 
ســنگان سیســتمی تحت عنوان سیستم 
جامــع و نگهداری تعمیــرات برنامه ریزی 
شــده که در آن تمامی فعالیت های عادی، 
اضطــراری و حتی شــات دان های واحد 

گندله سازی در آن اعلام نیاز، تعریف، اجرا 
و پاسخ دهی شده است.

وی افزود: در کنار سیستم جامع و نگهداری، 
سیستمی طراحی شده که سیستم جامع را 
پویا تر می کند، که سیســتم آنالیز خرابی 
نمونه ای از آن اســت و اگر هر تجهیز مهم 
در مجموعه دچــار خرابی و یا غیر طبیعی 
تشکیل گیرد در جلسات تخصصی بررسی 
،ریشــه یابی، اقدام اصلاحــی و در نهایت 
مجریانــی برای اقدامــات اصلاحی انتخاب 

می شوند.
وی ادامه داد: ما در سال 14۰۲ در شاخص 
هــای توقفاتی، تماما برنامــه ای که پیش 
بینی کرده ایم محقق شده است و ما آماده 
بــه کاری واحد را اندازه گیــری کرده ایم، 
یعنی در ۹ ماه ابتدای امسال، به جز توقفات 
گاز که توقف اضطراری نیســت و از پیش 
تعیین شــده هم تا حدودی است، ما آماده 
به کاری واحد گندله ســازی بیش از برنامه 
تعیین شــده ابتدای سال بوده است، ما این 
برنامه ریزی رو بنا به محدودیت های انرژی 

که در فصل تابستان و فصل زمستان داریم 
تمرکزمان بر این اســت که شات دان ها و 
توقفات را در محدودیت بگذاریم تا بتوانیم 

از این فرصت بیشترین استفاده را ببریم.
شــکوهی در پاسخ به سوال آیا شما از توان 
شرکت های دانش بنیان که به آماده کاری 
تجهیــزات و کارخانه کمک کند اســتفاده 
کرده اید، گفــت: بحث امروزه، بحث هوش 
مصنوعی اســت و ما بنا بر ماهیت سیستم 
های نت که روزانه کلی دیتا وارد سیســتم 
می شــود تا پردازش کنیــم و تصمیماتی 
گرفته شــود، ما در حوزه انالیــز دیتا با دو 
شــرکت در حوزه دانش بنیان وارد توافقات 
اولیه شده ایم و دیتاهایی رو در اختیار آنها 
قرار داده ایم تــا بتوانیم از تحلیل این دیتا 
ها به بهینه شدن خط کمک کنیم، تحلیل 
بیگ دیتا علــم روز دنیا اســت و تعدادی 
از شــرکت هــا وارد این حوزه شــده اند و 
خوشــبختانه ما با فولاد ســنگان وارد این 
فاز ها هم شده ایم، دیتاهایی در اختیار دو 
شرکت برای انالیز قرار گرفته شده و انشالله 

در اقدامات بعدی فاز تحلیل کامل میشود و 
ما به اقدامات اصلاحی دســت پیدا خواهیم 

کرد.
شکوهی در خصوص استفاده از تجربیات و 
ظرفیت های شــرکت های بزرگ در فولاد 
ســنگان گفت: ابتــدا در راس از شــرکت 
فنی مهندســی فولاد مبارکه آغاز نمودیم، 
سیستم ها را پیاده سازی و تجارب را جمع 
آوری و همکارانمان در دفتر فنی تعمیرات 
و دفتر فنی آهن ســازی کمــک کردند تا 
سیستم های ما به روز شوند، و سعی کرده 
ایم با تمام گندله ســازی های ایران ارتباط 
داشته باشــیم و خوشبختانه دو سال است 
که پویش کافه دانش گندله ســازی شکل 

گرفته است.
وی در ادامــه در مورد صنعت ســبز گفت: 
فولاد ســنگان چارچوب هایی در خصوص 
استاندارد های آلودگی دارد و استاندارد ها 
را به خوبی ارائه نموده، اما ما به همراه تیم 
متخصص در فولاد سنگان به فکر بهبود این 

امر هستیم.

رئیس دفتر فنی تولید و تعمیرات گندله سازی فولاد سنگان عنوان کرد: 

عملکرد دفتر فنی تولید و افزایش بهره وری

شهر  اسلامی  شورای  :رئیس  قاسمی  اصفهان- معصومه 
اصفهان گفت: در راســتای ایجاد تسهیلات برای شهروندان 
متقاضی دریافت پروانه ســاختمان و به مناسبت فرارسیدن 
دهه مبارک فجر، پیشــنهاد ترتیبات وصول عوارض ارزش 
افزوده، تجاری، اداری، صنعتی و تراکم مســکونی با قید دو 
فوریت در جلسه علنی اخیر شــورا تصویب شد و تا بیستم 

اسفند در دستور کار است.
محمد نورصالحی اظهار کرد: در راســتای ایجاد تســهیلات 
بــرای شــهروندان متقاضی دریافــت پروانه ســاختمان و 
به مناسبت فرا رســیدن دهه مبارک فجر، پیشنهاد ترتیبات 
وصول عوارض ارزش افزوده، تجاری، اداری، صنعتی و تراکم 
مســکونی با قید دو فوریت در جلسه علنی اخیر مورخ یکم 
بهمن مورد بررسی قرار گرفت و ابتدا قید دو فوریت و سپس 
متن لایحه پیشــنهادی به تصویب شــورای اســلامی شهر 
اصفهان رســید که مطابق آن محاســبات عوارض تا بیستم 

اسفند در دستور کار است.
وی با اشاره به بسته های تشویقی این پیشنهاد افزود: طبق 
بنــد »الف« این مصوبه در صورتــی که متقاضی معادل ۵۰ 
درصد عــوارض صدور پروانه شــامل ارزش افزوده، تجاری، 

اداری، صنعتی و تراکم مسکونی و غیرمسکونی را به صورت 
نقد حداکثر تا بیســتم اســفند ســال جاری و ۵۰ درصد 
باقی مانده را حداکثر طی سه قســط ماهانه تا پایان خرداد 
ســال آینده واریز کند، به نحوی که تــا قبل از صدور پروانه 
کل مبلغ پرداخت شــده باشد مشــمول ۲۰ درصد تخفیف 
می شــود و در صورت پرداخت نکردن نقدی در موعد مقرر 
مشمول این تخفیف نخواهد شد و این عوارض مطابق قوانین 

و مقررات روز محاسبه و طبق شرایط زیر وصول می شود.
رئیس شــورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه طبق بند 
»ب« ایــن مصوبه، در صورت پرداخــت ۵۰ درصد عوارض 
به صورت نقدی باقی مانده تا 1۲ قسط ماهانه بدون کارمزد 
وصول می شــود، خاطرنشــان کرد: با توجه بــه بند »ج« 
در صــورت پرداخــت 4۰ درصد عوارض به صــورت نقدی، 
باقی مانده آن تا هشــت قســط ماهانه بدون کارمزد وصول 
می شــود و طبق بند »د« در صورت پرداخت 3۰ درصد این 
عوارض به صورت نقدی باقی مانده تا شش قسط ماهانه بدون 

کارمزد وصول خواهد شد.
نورصالحی تاکید کرد: همچنینی مطابق بند »ی« به منظور 
تقویت ذخیره ملکی شــهرداری در راســتای تأمین معوض 

پرداخت عوارض فوق الذکر صدور پروانه شامل ارزش افزوده، 
تجاری، اداری، صنعتی و تراکم مســکونی و غیرمســکونی 
به صــورت حداقل ۶۰ درصد نقد و حداکثر 4۰ درصد ملکی 
با نظر مدیر منطقه بلامانع خواهد بود و مشــمول ۲۰ درصد 
تخفیف می شود. وی اضافه کرد: املاک باید به صورت شش 
دانگ بوده و منوط به انتقال قطعی ســند به نام شهرداری، 
همچنیــن تحویل ملک قبــل از صدور پروانه ســاختمانی 
به شــهرداری است و در ســایر موارد، غیر از صدور پروانه، 
وصول عوارض ارزش افزوده تجاری، اداری، صنعتی و تراکم 
مســکونی و غیرمســکونی، به صورت نقد بــدون تخفیف یا 
مشمول بندهای »ب«، »ج« و »د« این مصوبه )اشاره شده 
در همیــن خبر( بوده و ارائه هرگونه گواهی منوط به وصول 

1۰۰ درصد این عوارض به صورت نقد است.
رئیس شــورای اسلامی شهر اصفهان تاکید کرد: در صورتی 
که مبالغ اقســاط مندرج در بندهای »ب« و »ج« و »د« در 
موعد مقرر وصول نشود، از زمان آغاز اقساط مطابق ماده ۵۹ 
قانون رفع موانع تولید و نرخ مصوب شورای پول و اعتبار به 
مبلغ عــوارض ارزش افزوده تجاری، اداری، صنعتی و تراکم 

مسکونی و غیرمسکونی اضافه می شود.

رئیس شورای اسلامی شهر اصفهان اعلام کرد:

فرصت استفاده از بسته تشویقی ساخت وساز در اصفهان تا ۲۰ اسفند

در  جافری:  لرستان_محســن  همدلی| 
هفتمین روز از دهه فجر و با حضور اســتاندار 
لرستان، دبیرستان مشــارکتی حاج مصطفی 
عزیزی خرم آباد افتتاح شد.این پروژه با 1۵1۰ 
مترمربع زیربنا از سال ۹۸ آغاز شد که به دلیل 
مشــکلات اعتباری در ابتدای دولت سیزدهم 

متوقف بود.
 با شروع دولت سیزدهم این پروژه مشارکتی 
مجددا فعــال و به بهره برداری رســید. برای 
تکمیل این پــروژه 1۸۰ میلیارد ریال هزینه 
شده است.در این دبیرستان امکاناتی از جمله 
آزمایشگاه و سالن اجتماعات طراحی و ساخته 
شده است.با بهره برداری این دبیرستان، دانش 
آموزان چند دبیرســتان اطراف آن برای ادامه 
روند تحصیلی به این مکان منتقل خواهند شد 
معاونین توســعه مدیریت و منابع، هماهنگی 
امور اقتصــادی و عمرانی اســتاندار، فرماندار 
خرم آباد و مدیر کل نوسازی و تجهیز مدارس 
استان حضور داشتند.یونس بهاروند در حاشیه 
افتتاح دبیرســتان مشــارکتی حاج مصطفی 
عزیزی خرم آباد، به خبرنگاران گفت: طی سال 
جاری 1۰4 پروژه در قالب 3۰۰ کلاس درس 

تحویل دانش آموزان شده است. .
وی خاطرنشان کرد: از این تعداد مدرسه، ۶۸ 
درصد در مناطق روستایی و کم برخوردار و 3۲ 
درصد در مناطق شــهری بوده است. مدیرکل 
نوسازی مدارس لرســتان، ساخت و نوسازی 
مــدارس در مناطق محــروم را از اولویت های 
دولــت ســیزدهم خوانــد و افزود: امســال 
همچنین 11 میلیارد تومــان تجهیزات برای 

هنرستان های استان خریداری شده است.
بهارونــد با اشــاره به اختصــاص ۲۰ میلیارد 
تومان اعتبار برای تعمیرات مدارس اســتان، 
تصریح کرد: تعمیرات 33۰ مدرســه از ابتدای 
ســال جاری تا کنون در زمینه سیســتم های 

گرمایشی انجام شده است.

تهران  بهره برداری مترو  مدیرعامل شرکت 
و حومه، از افزایش 1۷ درصدی مسیر ویژه 
نابینایان در ایســتگاه های مترو در ســال 

14۰۲ نسبت به سال قبل خبر داد.
به گــزارش مدیریــت ارتباطــات و امور 
بین الملل شرکت بهره برداری متروی تهران 
و حومه، مســعود درستی با اشاره به اینکه 
در ۶1 در صد ایســتگاه های مترو مســیر 
ویژه روشــندلان تعبیه شــده است گفت: 
از مجموع 1۵۶ ایســتگاه بهره برداری شده 
۹۶ ایســتگاه معادل۶1درصد، دارای مسیر 
روشــندلان در تراز سکو هستند.وی افزود: 
در خط یک ۷۲ درصد، خط دو ۷۲ درصد، 
خط ســه ۵۲ درصد، خط چهار ۶۵درصد، 
خط پنج 3۰درصد، خط شــش ۶۰ درصد 
و خط هفت ۶۲درصد ایســتگاه ها به مسیر 
ویــژه نابینایــان تجهیز شده اند.درســتی 
همچنین از وجود آسانســور فعال در 4۵ 
ایســتگاه مترو خبــر داد و گفت: خط ۵ با 
۲۲ دستگاه بیشترین تعداد آسانسور فعال 
را دارد.مدیرعامــل شــرکت بهره بــرداری 
متــرو تهــران و حومــه تصریح کــرد: از 

ایســتگاه صادقیه تا گلشهر در هر ۲ سکو 
آسانسور تعبیه شــده است.درستی با بیان 
اینکه در ســال های اخیر توجه ویژه ای به 
مناسب سازی مترو برای معلولان شده است 
افزود: در این راســتا، افتتاح ایستگاه های 
جدید منوط به داشــتن آسانســور شد تا 
افرادی کــه با ویلچر وارد مترو می شــوند 
بــا پله های ثابــت یا برقی مواجه نشــوند 
و بتوانند با آسانســور به ســکوی ایستگاه 
برســند.وی در خصوص مشــکلاتی که در 
زمینه مناسب ســازی ایستگاه های قدیمی 
وجود دارد، گفت: در برخی از ایستگاه های 
قدیمی فضای کافی برای آسانسور در نظر 
گرفته نشــده و در برخی دیگر نیز به دلیل 
مشکل دریافت مجوز از سازمان استاندارد، 
آسانسورها فعال نیستند.مدیرعامل شرکت 
بهره برداری متروی تهران و حومه در پایان 
خاطرنشــان کرد: همه 13 ایســتگاه خط 
پنــج، دارای ســطح شــیب دار در ورودی 
ایستگاه هستند بنابراین می توان گفت این 
خط برای اســتفاده افــراد دارای معلولیت 

به ویژه معلولان حرکتی، مناسب است.

در هفتمین روز از دهه فجر و با حضور استاندار لرستان؛

 افتتاح مدرنترین دبیرستان 
در محرومترین منطقه خرم آباد  

مدیرعامل شرکت بهره برداری مترو تهران و حومه خبر داد:

 رشد ۱۷درصدی مسیر ویژه نابینایان 
در ایستگاه های مترو  

سازمان آگهی ها

روزنامه

۰ ۹ ۱ ۲ ۱ ۸ ۳ ۸ ۵ ۳ ۷
۰ ۲ ۱ ۸ ۸ ۸ ۳ ۹ ۴ ۵ ۱


